

Gemeinschafts- a Schrebergaart

"De klenge Kéisecker"



Hutt Dir Loscht, Äert eegent Geméis oder Kraider
unzeplanzen, awer lech feelt d'Plaz doheem?



Profitéiert vun eisen Héichbeeter an eiem
Gemeinschafts- a Schrebergaart
zu Schraasseg.

Egal ob Ufänger oder Hobbygärtner
– jiddereen ass wëllkomm!



Eenzeg Bedéngung: Dir musst lech reegelméisseg ëm
Är Parzell këmmen, fir dass dës Plaz aluedend bleift.

Interesséiert?

Schreift eis e Mail op relations.publiques@schuttrange.lu
oder gitt Member vun "Gaart an Heem" a renseignéiert
lech beim Veräin op ctfschuttrange@gmail.com.



**Zesumme
liewen**
GEMEINGEPAKT

FR

Envie de cultiver vos propres légumes ou herbes, mais vous manquez d'espace?

Profitez de nos parterres surélevées au jardin communautaire et familial de Schrassig. Que vous soyez débutant ou passionné de jardinage, tout le monde est la bienvenue ! **Sous condition que vous vous engagiez à entretenir régulièrement votre parcelle afin de préserver un espace agréable pour tous.**

Intéressé(e) ?

Écrivez-nous un e-mail à relations.publiques@schuttrange.lu ou devenez membre de « Gaart an Heem » et renseignez-vous auprès de l'association par e-mail à ctfschuttrange@gmail.com.

EN

Want to grow your own vegetables or herbs, but lack space at home?

Join us at the community and allotment garden in Schrassig and take advantage of our raised garden beds. Whether you're a beginner or a gardening enthusiast, everyone is welcome! **Sole condition: commit to regularly maintaining your plot to keep the space pleasant for everyone.**

Interested?

Write us an email at relations.publiques@schuttrange.lu or become a member of "Gaart an Heem" and get information from the association by mailing ctfschuttrange@gmail.com.

